

Signerat dokument

via <https://min.ebox.nu>



Protokoll för NHRKs styrelsemöte 8– 241016

Signerad

Jag har läst och förstår innehållet i PDF-filen (1) och samtycker och godkänner allt **text:** som avtalas däri, som om jag skrivit under en fysisk utskrift av PDF-filen (1):

(1) Avser PDF-fil enligt följande

Namn: Protokoll styrelsemöte 8 2024-10-16.pdf

Storlek: 270400 byte Hashvärde SHA256:

141aca2a23b71dbfe0794b549dce062b89dc15d736a797e00249dd75068dc7da

Originalfilen och signaturerna är bifogade som bilagor till denna PDF. För att öppna bilagorna kan en dedikerad PDF-läsare krävas.

Signerat av 3:

SUSAN MADELEN BENGTTSSON

Signerat med BankID 2024-10-30 20:48 Ref: 4b8d6e5a-234d-48f4-ae13-0830f71cde3e

LOVISA KOCK BENGTTSSON

Signerat med BankID 2024-10-30 18:59 Ref: b4277c61-3b45-4666-9d2f-e5804d311827

PETHER NORDSTRÖM

Signerat med BankID 2024-10-30 17:55 Ref: 17472850-a34b-46f8-9993-3472fa475b44



Dagordning för NHRKs styrelsemöte 8– 2024

Datum 2024-10,16 18.00-21.30, Sekretariatet NHRK samt TEAMS.

Namn	Närvarande		Närvarande
Pether Nordström, Ordförande	X	Peter Elfstrand, Ledamot	
Susanne Bengtsson, Ledamot	X	Yvonne Wiik, Ledamot	Teams
Lovisa Bengtsson, Ledamot	X	Mathias Lidmer, Ledamot	X
My Colebring, Ledamot	20:00	Elin Berg Mannebo, Suppleant	X
Lisa Öhlund, Suppleant		Linnea Söderström, Suppleant	Teams
Malin Eckerstig adj. US		Ella Vejfors adj. US	
Malin Wallin adj. Verksamhetschef	20:00	Annelie Andersson Sandström adj. medlemsstallet	18:30

Punkt	Ansvarig		Tid
8:1	Pether	Mötets öppnande	18.00
8:2	Alla	Godkännande av dagordning och adjungeringar <i>medlemsstall och US</i> Dagordning godkänd	18.00
8:3	Alla	Val av justeringsperson Susan Bengtsson	18.05
8:3a	Alla/Extra punkt	Regionalt skyddsombud har ordet Utgår	18.06
8:4	Alla	Godkännande av föregående mötesprotokoll • <i>Läs in bifogat protokoll 24-09-24</i> Godkänt	18.20
8:5	US/Lisa	Ungdomssektionen • <i>Lägesrapport-</i> Utgår då inte US var närvarande • <i>Rekrytering ny US-styrelse</i>	18.35

8:6	Annelie/Malin/ Pether	Ridskolan/verksamheten inkl medlemsstall • <i>Medlemsstall lägesrapport</i> Annelie rapporterar från medlemsstallet. Försöka skapa ett forum där styrelsen och medlemsstallet kan mötas. Viktigaste är att Malin har en dialog med medlemmarna i medlemsstallet Yvonne tar fram ett kostnadsförslag på container för gödselhantering för medlemsstallet Vi pratar med Malin angående uppdelning av manegen. • <i>Rapport från ridskolan.</i> Malin går igenom rapporten från verksamheten. Vi skall förlänga vårterminen en vecka. Målet är att vi skall byta ut två hyrhästar genom inköp av nya. • <i>Häststatus-Hästlista - Genomgicks</i> • <i>Hyreskontrakt och regler</i> Separera kontrakt och regler för anläggningen. Susan skickar förslaget till Malin och Malin tar ansvaret för att det implementeras. • <i>Nya förslag prislista anläggning</i> Ridskolan kör kampanj enligt förslaget från ridskolan. Grundprislistan oförändrad.	18.50
-----	--------------------------	---	-------



		• <i>Provtagning Kvarka-förslag från My Vi har provtagit de nya hästarna.</i>	
8:7	Mathias	Ekonomi • <i>Rapport september</i> • <i>Budget 2025</i> Genomgång av rapporten från Mathias Likviditeten är ansträngd. Susan gör en uppskattning på tidsåtgången för personal på tävling. • Bidrag Styrelsen fattar beslut om att söka bidrag via Rf till projektet "öppna dörrar för fler" i syfte att kunna köpa in fler hästar och på så sätt ta in fler barn och ungdomar i verksamheten. För att kunna expandera söker vi följande till projektet: - 4 uteboxar - Ligghall - Underlag till utebanor Klubben står för 50% av det sökta beloppet utifrån lämnade offerter.	19.25

8:8	Yvonne	Anläggning <i>Rapporter</i> Kommunen ser över hur man använder lokalerna för att effektivisera och kunna lägga pengarna på verksamhet istället. Vi uppfattar inte att kommunen kommer sätta oss i en sämre sits. Tydligare krav kommer ställas på föreningarna att redovisa till kommunen för att få bidrag framåt. Inte heller där kommer vi ha några problem. Belysning till grusplanen, "lösdriften" och lösning för traktorn håller vi på med. <i>Avrapportering-Yvonne sätter upp möte med kommunen-status-inväntar nytt datum</i> Yvonne tar i att få ett möte med högre instans på kommunen, förvaltningschefen. <i>Genomgång föregående protokoll – status</i> Lerkils klubbhus vid utebanan är fortfarande oklart vad som skall hända med. <i>Uteboxar-karantän</i> Susan och Pether har möte fredag 25/10 för att gå igenom offerter. Sökt bidrag från Barnhuset	19.45
8:9	Alla Pether/Elin/Lovisa	Säkerhet och Arbetsmiljö Skyddsombudet avbokade pga sjukdom <i>Systematiskt brandskydd-status</i> Malin har kontroll på detta och har möte med personal inplanerat. <i>Delar av styrelsen har upprättat dokument Ansvar-ochbeslutstablå NHRK 241106. Information</i> Malin har fått ta del av dokumentet och återkopplar till styrelsen.	20.10



		Malin och Elin tar fram en medarbetarhandbok Krispärmar behöver ses över samtidigt	
8:10	Pether/Malin	Personal <i>Annons ridinstruktör-lägesrapport</i> Annons ligger ute.	20.30
8:11	Susanne/Peter	Tävling <i>Lägesrapport</i> Halloweendressyren här näst. KM för ridskolan och privata planeras finns inget datum fastställt ännu Tävlingsterminen för 2025 är planerad och ansökta.	20.50

8:12	Peter	Café • <i>Lägesrapport</i> <i>t Utgår</i>	21.05
8:13	Alla	Övriga Frågor • <i>Dialogmöte föreningsstöd kommunen 24-10-08-Rapport</i> Se anläggning. • <i>Bjud in valberedning till nästa styrelsemöte</i> Pether bjuder in valberedningen tills nästa möte	21.20
8:14	Lovisa	Nästa möte 21/11 kl 18:00	21.30
8:15	Pether	Mötets avslutande	
8:16	Styrelsen	Styrelsens egen tid	21:45